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Vanja Posavac istaknuta članica SDP-a kandidatkinja je za gradonačelnicu Grada Bjelovara.  U
prošlom je mandatu bila i vijećnica u Gradskom vijeću, a trenutno  zastupnica u  Hrvatskom
Saboru.

  

      

– U politici sam već dugi niz godina, no upravo posljednjih pet godina intenzivnog i aktivnog
rada potaknulo me još jednom na kandidaturu za gradonačelnicu.  Cijeli svoj radni vijek provela
sam u Bjelovaru, pa mogu dobro osjetiti bilo ovog grada i njegovih stanovnika.  Zajedno s
koalicijskim partnerima  Dariom Hrebakom iz HSLS-a i  Zlatkom Carem iz HSS-a odlučili smo
stanovnicima i stanovnicama Grada Bjelovara ponuditi mogućnost građanskog djelovanja i
suodlučivanja u razvoju grada.  Želimo voditi ovaj grad na korektan i transparentan način. Želja
nam je donositi i provoditi odluke zajedno s našim sugrađanima i sugrađankama.

  

  

Često spominjete razvoj gospodarstva kao preduvjet ukupnog razvoja grada?

  

Naš plan za razvoj gospodarstva grada Bjelovara  bazira  se  na ponovnom stvaranju  opipljivih,
stvarnih gospodarskih subjekata. Glavni cilj je kroz različite fondove: doći do dijela sredstava za
razvoj gospodarstva. Zadaća grada prije svega mora biti da pomogne svakom potencijalnom
poduzetniku da u što kraćem roku prikupi sve potrebne dozvole kako bi mogao pokrenuti posao,
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a ovo ujedno znači i nova radna mjesta odnosno zapošljavanje. Plan za bolje gospodarstvo
temelji se na razvoju poslovnih zona, otvorenosti prema novim ulaganjima. Ono što je posebno
važno naglasiti je da se ovdje podrazumijeva uvažavanje posebnosti grada i okruženja te
usklađivanje tehnologija, razvoja i okoliša.

  

Koji je put do novih investicija i novih radnih mjesta?

  

Kada se govori o razvoju i pritoku svježeg novca, svakako se mora ozbiljno angažirati na
povlaženju novca iz EU fondova. To je potrebno raditi sistematično i osluškujući potrebe tržišta i
pospodarstva u cjelini.

  

– Investitorima prezentirati prednosti koje mogu ostvariti: maksimalno smanjenje cijene zakupa
zemljišta poslovnih zona i djelomično smanjenje komunalnih doprinosa, zavisno od veličine i
dugoročnosti stvarne investicije, broja otvorenih radnih mjesta

  

– Smatramo da je jedna od najvećih obaveza ovdje potpora poduzetnicima i u smislu
informiranja, bolje komunikacije, savjetovanja i drugih oblika potpore kako bi se olakšalo njihovo
djelovanje

  

– Izlazak iz lokalnih okvira te suradnja s drugim lokalnim jedinicama, ali i regionalnim i
nacionalnim vlastima važna je u procesu razvoja lokalnog gospodarstva

  

U svoje zadatke kao gradonačelnice kao jedan od prioriteta stavljate učinkovitije
gospodarenje gradskom imovinom.

  

Ono što je potrebno napraviti je inventura gradske imovine, procijeniti vrijednost imovine,
napraviti financijsku analizu te ustrojiti i napraviti registar nekretnina.

  

Bjelovar je i poljoprivredni kraj. Vaša je deviza Od bjelovarskog polja do europskog stola
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Danas su pred poljoprivrednicima, brojni zahtjevi koji doista jesu složeni.  Tu smatramo da
možemo pomoći, kroz sustavnu edukaciju. Sufinanciranjem i stvaranjem kapaciteta za čuvanje i
skladištenje poljoprivrednih proizvoda  možemo pomoći pri osiguranju plasmana poljoprivrednih
proizvoda na regionalnom i europskom tržištu.

  

Vaši se planovi održivog razvoja grada Bjelovara zasnivaju i na očuvanju okoliša i
poboljšanju ekološkog stanja. Koji su prioritetni zadaci?

  

Očuvanje okoliša, prirodnih dobara i prostora je važno za održivi razvoj Grada Bjelovara, te
čišću, zdraviju i sigurniju budućnost naše djece. Za poboljšanje ekološkog stanja grada i okolice
potrebno je izgraditi više ekootoka u svim dijelovima grada i podizati svijest građana o potrebi
razvrstavanja i recikliranja otpada. Također, treba usmjeriti sve potrebne resurse u realizaciju
projekata iz područja otpadnih voda i saniranja divljih odlagališta otpada. Da bismo olakšali
svakodnevicu naših građana i građanki, potrebno je modernizirati plan upravljanja, održavanja i
izgradnje komunalne infrastrukture Grada Bjelovara. Jedino time spriječit će se neplansko
prekopavanje ulica dva ili više puta, istovremeno izvođenje radova na različitim lokacijama koje
dovode do zagušavanja prometa u gradu.

  

Na koji još način mislite da možete utjecati na kvalitetnij način života svojih sugrađana?

  

Uspješnim razvojem gospodarstva  moguće je lakše i brže rješavati sve ostale potrebe jednog
suvremenog urbanog središta i njegovih građana. Novim pedagoškim stardadima mora se
prilagoditi i Bjelovar, otvaranjem novih i proširenjem postojećih vrtića, te uvođenjem
jednosmjenskog rada u svim osnovnim školama. Kako bi mladima pružili perspektivu planiramo
ustrojiti adekvatne smjerove višeg i visokog obrazovanja , a s ozbirom na potrebe na tržištu
rada. I tu je suradnja s državnom razinom vrlo bitna. Planiramo podupirati i stipendirati darovite
studente, ali potrebno je preispitati sadašnji program stipendiranja , učiniti kriterije jasnijima.

  

Planiramo  iskoristiti kapacitete kulturnih ustanova grada Bjelovara i raznim kulturnim
manifestacijama poticati razvoj turizma u Bjelovaru, maksimalno koristeći domaće resurse i
kapacitete.
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– Naš je program i socijalno osjetljiv jer vodimo brigu o svim slojevima i strukturama
stanovništva grada.

  

– Našim umirovljenicima moramo omogućiti ugodne starije dane i brinuti o njima tako da znaju
da nisu cijeli život radili uzalud.

  

– Cilj nam je stvaranje boljih i većih mogućnosti i što kvalitetnije socijalno uključivanje osoba s
invaliditetom u društveni i kulturni život grada.

  

I na kraju zašto mislite da bi Vi i kolege Hrebak iz HSLS-a i Car iz HSS-a bili bolji od
drugih kandidata za čelne ljude grada ili zašto bi Vam građani trebali dati svoje
povjerenje?

  

Nama je razvoj grada na prvom je mjestu, kao i investicije i poticanje gospodarskog razvoja, ali
za dobrobit  svih. Nama je stalo do ljudi, do razvoja i prosperiteta ali ne na način iskorištavanja
građana i za korist pojedinaca. Naš je program i socijalno osjetljiv i svima želimo omogućiti
zajamčenu ravnopravnost. Plan za bolji Bjelovar usmjeren je na ostvarenje uvjeta
gospodarskog razvoja grada, pruža perspektivu mladima, brine o socijalno osjetljivim grupama
u društvu, omogućuje umirovljenicima dostojanstvenu starost. Uz mene je tim stručnih i
sposobnih ljudi. Odnosno, svih onih koji žele pridonijeti dobrobiti našeg grada i zajednice. I
svaki dan radit ćemo za naš Bjelovar!
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